
Protokół Nr XXXVII/2020 

Rady Miejskiej w Dobrym Mieście 

odbytej w dniu 18 grudnia  2020 r. w sali spotkań Centrum Kulturalno-Bibliotecznego  

w Dobrym Mieście, przy ul. Górnej 1A 

 

 

 

Obrady trwały od godz. 900 do godz. 1500 
 

Obecni radni wobec załączonej listy obecności 

- 14 radnych (nieobecna radna Zdzisława Kobylińska) 

 

W obradach sesji uczestniczyli: Burmistrz Dobrego Miasta, Skarbnik i Sekretarz Gminy, oraz 

pracownicy Urzędu Miejskiego.  

 

Protokół obejmuje uchwały od nr 189 do nr 199 

 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku 

obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dobre Miasto na lata 2021 – 2030.  

1) Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia budżetu gminy Dobre Miasto na 2021 rok. 

przedstawienie projektu uchwały budżetowej przez Burmistrza lub osobę 

wyznaczoną przez Burmistrza, 

2) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 

budżetowej, 

3) odczytanie wniosków i opinii poszczególnych Komisji Rady Miejskiej, 

4) przedstawienie uzasadnienia Burmistrza w sprawie uwzględnienia bądź 

nieuwzględnienia ewentualnych wniosków zgłoszonych przez Komisje Rady 

Miejskiej do projektu budżetu na 2021 rok, 

5) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej i wprowadzenie ewentualnych zmian, 

6) głosowanie przedstawionego projektu uchwały budżetowej. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2020 rok.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany przebiegu drogi gminnej.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w Dziennym Domu „Senior+” w Dobrym Mieście.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą 

Kiwity w zakresie objęcia mieszkańców Gminy Dobre Miasto opieką i usługami 

świadczonymi przez Rodzinny Dom Opieki Halina Kuryłowicz w Kobieli.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą 

Stawiguda w zakresie objęcia mieszkańców Gminy Dobre Miasto opieką i usługami 

świadczonymi przez Rodzinny Dom Opieki Wojciech Ejsmond w Miodówku.  
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9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą 

Ostróda w zakresie objęcia mieszkańców Gminy Dobre Miasto opieką i usługami 

świadczonymi przez Rodzinny Dom Pomocy „Archanioła Gabriela” Fundacji Polskich 

Kawalerów Maltańskich w Warszawie POMOC MALTAŃSKA oddział w Szyldaku. –  

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia zasad otrzymywania, 

wypłacania oraz wysokości diet i zwrotu kosztów podróży służbowej radnym Rady 

Miejskiej w Dobrym Mieście.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej                           

w Dobrym Mieście na rok 2021.  

12. Wolne wnioski. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Ad.1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.   

 

Pan Ryszard Łańko Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrym Mieście o godz. 9.00 

otworzył XXXVII - ą sesję Rady i po powitaniu radnych oraz zaproszonych gości oświadczył, 

że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał i decyzji. 

 

Ad.2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad, do którego Burmistrz Dobrego Miasta 

wnioskował o wprowadzenie dodatkowego projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji                          

z budżetu Gminy Dobre Miasto na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich                             

i robót budowlanych przy zabytkowym kościele p.w. św. Mikołaja w Dobrym Mieście. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

dodatkowego projektu uchwały (jako pkt. 12a), w wyniku którego Rada w drodze głosowania 

przy 14 głosach „za” przyjęła wniosek jednogłośnie.  

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad ze zmianami,                           

w wyniku którego Rada w drodze głosowania przy 14 głosach „za” przyjęła jednogłośnie.  

 

Ad.3. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dobre Miasto na lata 2021 – 2030.  

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Salmanowicz, dokonując uzasadnienia. 

Następnie Pani Skarbnik odczytała pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej                            

w Olsztynie do przedłożonego projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dobre Miasto na lata 2021 – 2030.  

 

Ponieważ powyższy projekt uchwały był przedmiotem posiedzeń Komisji Rady, które 

analizowały ww. temat, w związku z tym Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji:  

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna – (za – 4 radnych) 

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna – (za – 5 radnych, wstrzymał się – 1) 

- Komisja Rolna – opinia pozytywna – (za – 5 radnych)  
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Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 

 

Radni: Mirosław Zadroga, Joanna Wasilewska, Małgorzata Konczalska i Mariusz Borek poruszyli 

następujące tematy: 

- spłata kredytów oraz zabezpieczenie środków finansowych na inwestycje gminne, 

- budowa stadionu miejskiego – środki finansowe od sponsora, 

- budowa kanalizacji w Cerkiewniku – przeznaczenie części dotacji z tego zadania na budowę  

  stadionu, 

- sytuacja w URSUS i zwrot zaległego podatku oraz przejęcie hali na działalność spółek   

  komunalnych. 

 

W dyskusji nie zabierano więcej głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dobre 

Miasto na lata 2021 – 2030 odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 14 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę. 

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu).  

 

Ad.4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Dobre Miasto na                      

2021 rok.  

 

Ad.1) Projekt uchwały przedstawił i omówił Burmistrz Dobrego Miasta Jarosław Kowalski, 

dokonując uzasadnienia. Burmistrz poinformował, że kolejny rok nie będzie podnosił 

podatków ze względu na to, że trwa kryzys spowodowany pandemią. Ponadto burmistrz 

poinformował, że w projekcie budżetu na 2021 r. gigantyczną kwotą jest oświata – 20 mln zł. 

Następnie burmistrz poruszył temat oszczędności oraz wymiany oświetlenia na LED, co już 

przynosi gminie pewne oszczędności.  

 

Ad.2) Skarbnik Gminy Anna Salmanowicz odczytała pozytywną opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie do przedłożonego projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu gminy Dobre Miasto na 2021 rok.  

 

Ad.3) Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji 

Rady tak, więc przystąpiono do przedstawienia opinii Komisji:  

 

- Pozytywną opinię Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Społecznych, Zdrowia i 

Spraw Młodzieży przedstawiła Przewodnicząca Komisji Zdzisława Kobylińska 

- Pozytywną opinię z wnioskiem Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich, Samorządu i 

Porządku Publicznego przedstawił Przewodniczący Komisji Mariusz Borek 

- Pozytywną opinię z wnioskami Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawiła Przewodnicząca Komisji Małgorzata Konczalska   

 

Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich zgłosiła wniosek, aby z zakupu usług pozostałych 

planowanych w rozdziale „drogi publiczne gminne” kwotę 500 tys. zł zmniejszyć o 100 tys. zł 

i przeznaczyć na inwestycję dotyczącą remontu schodów w Głotowie. 

 

Komisja Budżetu do projektu budżetu na 2021 r. zgłosiła dwa wnioski: 
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I wniosek – z inwestycji „Zagospodarowanie przestrzeni publicznej w rejonie ulicy 

Warszawskiej” – z łącznej kwoty 500 tys. zł, przeznaczyć: 

- 350 tys. zł na fotowoltaikę na basen, 

- 100 tys. zł na ul. Jasińskiego, 

- 50 tys. zł na rozpoczęcie budowy monitoringu w Dobrym Mieście. 

 

II wniosek – z dotacji na Centrum Kulturalno- Biblioteczne w Dobrym Mieście – rozdział 

92109 § 2480 zmniejszyć o kwotę 50 tys. zł i przeznaczyć na opracowanie dokumentacji i 

remont odcinka drogi przy ul. Górnej. 

 

Ad.4) Burmistrz zabierając głos poprosił o merytoryczną rozmowę, aby wspólnie omówić 

zgłoszone wnioski przez Komisje Rady i propozycję burmistrza. Zdaniem burmistrza należy 

zgodnie wybrać inwestycje, które będą służyły mieszkańcom gminy.  

Burmistrz zaproponował w projekcie budżetu zadanie pn.: „Zagospodarowanie przestrzeni 

publicznej w rejonie ulicy Warszawskiej”, czyli budowę kładki pieszej łączącej tzw. 

Ciechocinek z ul. Jana Pawła II, budowę w tym rejonie placu zabaw z ogrodzeniem i 

przeniesienie go bliżej rynku, budowę parkingu i postawienia sanitariatu miejskiego z obsługą. 

Natomiast Komisja Budżetu zaproponowała fotowoltaikę na basen, remont ul. Jasińskiego i 

monitoring. Burmistrz poinformował, że na fotowoltaikę został złożony wniosek. 

  

Ad.5) Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 

 

Przewodniczący Rady zabierając głos odniósł się do propozycji burmistrza informując: 

- sanitariat miejski – nie ma potrzeby budować dodatkowej toalety skoro jedna toaleta jest przy  

  rynku, a druga koło baszty, 

- kładka – dwa lata temu była mowa, że jest sponsor, który wybuduje kładkę za środki własne. 

Skoro teraz przedsiębiorca się wycofał to trudno, ale ta kładka zdaniem pana przewodniczącego  

nie jest potrzebna, ponieważ do ul. Jana Pawła II oraz do kościoła można przejść z jednej strony 

od ul. Warszawskiej lub z drugiej strony od ul. Wojska Polskiego. 

Poza tym są również inne zadania, które należy wykonać, np.  

- schody łączące Głotowo górne z dolnym - są w złym stanie i trzeba je jak najszybciej naprawić, 

- naprawa odcinka drogi przy ul. Górnej – było stanowisko Rady w tej sprawie i do tej pory nic  

  nie zostało zrobione, 

- fotowoltaika – inwestycja się zwróci i będziemy płacić mniej za energię, 

- ul. Jasińskiego – jest to ostatnia ul. na Przysiółku Dolnym, którą należy dokończyć.  

 

Zdaniem Pana Przewodniczącego należy zmniejszyć środki finansowe dla CK-B, skoro jest 

pandemia i nie ma żadnych imprez. Poza tym należało podnieść podatek nawet o 0,50 zł. 

Przedsiębiorcy nie odczuliby podwyżki, a do budżetu wpłynęłyby środki finansowe. A tak gmina 

nie podnosząc podatków pozbyła się dodatkowych dochodów. 

 

Radna Joanna Wasilewska odczytała pismo z Komisariatu Policji w Dobrym Mieście w sprawie 

zabezpieczenia środków finansowych w budżecie gminy na 2021 rok na dodatkowe służby patroli 

policji podczas sezonu letniego. 

 

Radny Mirosław Zadroga zauważył, że ostatnio inwestycje są robione w większości na wsiach, 

a radny chciałby, aby zrobić też coś dla miasta, dlatego popiera pomysł burmistrza, aby                                   

w śródmieściu wybudować parking, plac zabaw dla dzieci oraz postawić porządną toaletą                               

z obsługą. 
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Radna Anna Barbachowska odnosząc się do wypowiedzi radnego Mirosława Zadrogi 

powiedziała, że na wsiach też przydałaby się place zabaw, bo na wsiach nie ma nic, nie ma 

basenu, domu kultury itp.  

 

Przewodniczący Rady ogłosił 15 minut przerwy. 

 

Po przerwie wrócono do dyskusji nad projektem budżetu na 2021 rok. 

 

Radny Bartosz Kurantowicz zabierając głos poprosił, aby nie przesadzać z tymi 

oszczędnościami, ponieważ ostatnio na wsiach w ramach oszczędności wyłączono oświetlenie 

w godzinach od 1 do 3 w nocy. W związku z tym radny zaproponował, aby również wyłączyć 

oświetlenie w mieście. 

 

Burmistrz odnosząc się do wypowiedzi radnego informował, że na wsi ludzie o tej prze śpią, a 

w mieście ludzie pracują na zmiany. 

 

Radny Bartosz Kurantowicz poinformował, że mieszkańcy wsi obawiają się, że złodziej nie 

śpią i mogą ukraść sprzęt rolniczy, skoro wszędzie jest ciemno. 

 

Radny Mariusz Borek zabierając głos poruszył następujące tematy: 

- służby ponadnormatywne – trzeba wrócić do sprawy pod koniec wiosny i zastanowić się nad  

  dodatkowym patrolem policji, 

- oświetlenie – trzeba poprosić policję o analizę, czy podczas wyłączania oświetlenia w porze  

  nocnej wystąpiły jakieś wykroczenia, 

- szkoła w Orzechowie, dobrze się stało że Rada dała rok czasu dla mieszkańców Orzechowa   

  na podjęcie decyzji w sprawie utworzenia Stowarzyszenia, które poprowadzi niepubliczną  

  szkołę. Mieszkańcy sami zrezygnowali, więc będzie można zamknąć tą szkołę bez protestów  

  ze strony rodziców. 

Następnie radny odniósł się do propozycji burmistrza odnośnie zagospodarowania przestrzeni 

publicznej w rejonie ulicy Warszawskiej za kwotę - 500 tys. zł (plan na 2021 r.): 

- szalet miejski – zdaniem radnego na chwilą obecną nie jest to inwestycja, aż tak mocno    

  potrzebna i można ją przesunąć w czasie, 

- plac zabaw – nie jest to rozsądny pomysł, aby w tym miejscu powstał duży plac zabaw dla  

  dzieci. Zdaniem radnego taki plac powinien powstać na ul. Grudziądzkiej za sklepem   

  Balbinka, gdzie jest duży obszar zielony i gdzie mieszka ponad 2 tys. osób, 

- parking przy ul. Zwycięstwa – można jeszcze poczekać z inwestycją, 

- kładka – połączenie ul. Jana Pawła II z Ciechocinkiem – gdybyśmy mieli dodatkowe środki  

  finansowe to radny jest za, natomiast inwestycja nie jest na dzień dzisiejszy ważna dla gminy, 

- remont ul. Górnej i schodów w Głotowie – radny zgłaszali kilka razy, ale skoro nie ma odzewu  

  ze strony urzędu to stąd te wnioski do budżetu, 

- monitoring – trzeba wszystko zrobić, aby powstał np. z oszczędności za energię. W Pasłęku  

  zamontowano 50 kamer, które kosztowały 220 tys. zł, z czego pozyskano dofinansowanie                                       

  w kwocie 175 tys. zł, 

- podatek od nieruchomości – kwota podatku od 2018 r. jest taka sama. Radny nie jest za tym,  

  aby podnosić podatki, tym bardziej, że burmistrz rozmawia z przedsiębiorcami na ten temat i  

  wie jak wygląda ich sytuacja finansowa podczas pandemii. 

 

Radny Jerzy Pakisz zabierając głos powiedział, że popiera pomysł burmistrza w sprawie 

zagospodarowania śródmieścia. Tym bardziej, że burmistrz ma inny pomysł na monitoring i 

fotowotaikę. 
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Radny Mariusz Borek zauważył, że radni dyskutują tylko o przeznaczeniu kwoty 500 tys. zł. 

Natomiast radni przyjmują również inne propozycje burmistrza zapisane w budżecie na 2021 

r. jak np. rozbudowę Urzędu Miejskiego w Dobrym Mieście. 

 

Pani Skarbnik zabierając głos poinformowała, że całą kwotę 500 tys. zł można przeznaczyć na 

stadion miejski. 

 

Radna Joanna Wasilewska poinformowała, że popiera wnioski Komisji Budżetu i Komisji 

Rozwoju Obszarów Wiejskich, gdyż są one zasadne i będą służyły dla mieszkańców Dobrego 

Miasta. 

 

Radny Kamil Tracewicz poruszył następujące tematy: 

- remont schodów w Głotowie – ze względu na bezpieczeństwo mieszkańców, pielgrzymów i   

  turystów, którzy odwiedzają Głotowo należy jak najszybciej naprawić schody, 

- plac zabaw – gmina może zgłosić wniosek do Warmińskiego Zakątka i pozyskać środki                           

  z zewnątrz, 

- toaleta miejska z obsługą – czy znane są koszty utrzymania tej toalety oraz koszty osobowe? 

 

Burmistrz odpowiadając na pytania radnego poinformował, że skorzystanie z toalety będzie 

kosztowało 1,00 zł, ale będzie można też wziąć prysznic, przewinąć dziecko, itp., czyli osoba 

tam pracująca powinna być utrzymana z opłat mieszkańców. 

Natomiast, jeżeli chodzi o plac zabaw to zdaniem burmistrza plac zabaw powinien powstać                    

w centrum miasta. 

 

Radca Prawny Kamila Warcaba zabierając głos przypomniała, że kwota 500 tys. zł pochodzi                                 

z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych i na podstawie ustawy covidowej organ 

wykonawczy, czyli burmistrz sam może dysponować tą kwotą. Natomiast burmistrz poprosił 

radnych o wspólne podjęcie decyzji, co do wydatkowania tych pieniędzy dlatego kompromis 

w dyskusji jest niezbędny.   

 

Radny Mirosław Zadroga zgłosił wniosek, aby 500 tys. zł z Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych przeznaczyć na stadion. 

 

Radny Bartosz Kurantowicz zauważył, że nie podnosimy podatku od nieruchomości, a 

podatek rolny idzie cały czas w górę. Także skoro idziemy na rękę dla przedsiębiorców to i 

powinniśmy iść na rękę rolnikom. Dlatego radny zaproponował, aby w przyszłości podczas 

tworzenia projektu budżetu na następny rok wziąć też pod uwagę wysokość podatku rolnego. 

 

Radna Katarzyna Włodarska zauważyła, że w projekcie budżetu zapisane są środki 

finansowe na drogi w kwotach 500-600 tys. zł, a nadal nie ma środków w kwocie 100 tys. zł na 

dokończenie krótkiego odcinka ul. Jasińskiego. 

 

Kierownik Ref. IN Tadeusz Wyszyński poinformował, że ul. Jasińskiego będzie uzupełniona 

kruszywem tzw. odsiewką, którą dostaliśmy od PKP i wykonamy tą drogę z bieżącego 

utrzymania dróg.  

 

Przewodniczący Rady zgłosił wniosek, aby z kwoty 500 tys. zł, przeznaczyć: 

- 350 tys. zł na stadion skoro burmistrz ma inny pomysł na fotowoltaikę, 

- 100 tys. zł na ul. Jasińskiego, 

- 50 tys. zł na rozpoczęcie budowy monitoringu w Dobrym Mieście. 
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Burmistrz odnosząc się do zgłoszonego przez radnego wniosku poinformował, że ul. 

Jasińskiego będzie wykonana z bieżącego utrzymania dróg, a monitoring z oszczędności na 

oświetlenie. 

 

Radna Joanna Wasilewska zauważyła, że skoro zostaną pieniądze z ul. Jasińskiego, gdyż ta 

droga ma być wykonana z bieżącego utrzymania dróg i pieniądze z monitoringu, gdyż 

monitoring będzie wykonany za środki pozyskane z oszczędności za energię. Natomiast na 

fotowoltaikę został złożony wniosek to całą kwotę 500 tys. zł należy przeznaczyć na stadion. 

 

Radna Małgorzata Konczalska podziękowała dla Pani Skarbnik za, przygotowanie projektu 

budżetu na 2021 rok.  

 

W dyskusji nie zabierano więcej głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania wniosków 

do projektu budżetu na 2021 rok.  

 

I wniosek zgłoszony przez Pana Przewodniczącego, aby z kwoty 500 tys. zł, przeznaczyć: 

- 350 tys. zł na stadion, 

- 100 tys. zł na ul. Jasińskiego, 

- 50 tys. zł na rozpoczęcie budowy monitoringu w Dobrym Mieście. 

 

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie, w wyniku którego Rada przyjęła 

wniosek większością głosów, przy 11 głosach „za” i 3 głosach „wstrzymujących się”. 

 

II wniosek zgłoszony przez radnego Mirosława Zadrogę, aby 500 tys. zł z Rządowego 

Funduszu Inwestycji Lokalnych przeznaczyć na stadion. 

 

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie, w wyniku którego Rada odrzuciła 

wniosek większością głosów, przy 2 głosach „za”, 11 głosach „przeciwnych” i 1 głosie 

„wstrzymującym się”. 

 

III wniosek zgłoszony przez Komisję Budżetową, aby z inwestycji „Zagospodarowanie 

przestrzeni publicznej w rejonie ulicy Warszawskiej” – z łącznej kwoty 500 tys. zł, 

przeznaczyć: 

- 350 tys. zł na fotowoltaikę na basen, 

- 100 tys. zł na ul. Jasińskiego, 

- 50 tys. zł na rozpoczęcie budowy monitoringu w Dobrym Mieście. 

 

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie, w wyniku którego Rada odrzuciła 

wniosek większością głosów, przy 1 głosie „za”, 11 głosach „przeciwnych” i 2 głosach 

„wstrzymujących się”. 

 

IV wniosek zgłoszony przez Komisję Budżetową, aby z dotacji na Centrum Kulturalno- 

Biblioteczne w Dobrym Mieście – rozdział 92109 § 2480 zmniejszyć o kwotę 50 tys. zł i 

przeznaczyć na opracowanie dokumentacji i remont odcinka drogi przy ul. Górnej. 

  

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie, w wyniku którego Rada przyjęła 

wniosek większością głosów, przy 10 głosach „za”, 1 głosie „przeciwnym” i 3 głosach 

„wstrzymujących się”. 
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V wniosek zgłoszony przez Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich, aby z zakupu usług 

pozostałych planowanych w rozdziale „drogi publiczne gminne” kwotę 500 tys. zł zmniejszyć 

o 100 tys. zł i przeznaczyć na inwestycję dotyczącą remontu schodów w Głotowie. 

 

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie, w wyniku którego Rada przyjęła 

wniosek większością głosów, przy 8 głosach „za”, 2 głosach „przeciwnych” i 4 głosach 

„wstrzymujących się”. 

 

Pani Mecenas zabierając głos poinformowała, że skoro zostały zgłoszone nowe inwestycje do 

projektu budżetu na 2021 r. to należy również dokonać zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Dobre Miasto na lata 2021 – 2030. W związku z tym należy ogłosić przerwę 

na przygotowanie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę. 

 

Po przerwie przystąpiono do odczytania i przegłosowania autopoprawki do uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dobre Miasto na lata 2021 – 2030.  

  

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dobre 

Miasto na lata 2021 – 2030 ze zmianami – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna 

Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 14 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę. 

 

Ad.6) Następnie przystąpiono do głosowania projektu budżetu gminy Dobre Miasto na 2021 

rok.  

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Dobre Miasto na 2021 rok – 

odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały z wnioskami Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku 

którego Rada przy 14 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę. 

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu).  

 

Burmistrz zabierając głos podziękował radnym za dobrą i merytoryczną rozmowę i podjęcie 

wspólnych decyzji w sprawie przyjęcie budżetu na 2021 r. 

 

Następnie burmistrz poinformował, że musi opuścić sesję Rady w celach służbowych i jego 

miejsce zajmie Sekretarz Gminy. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady w imieniu swoim jak i całej Rady złożył burmistrzowi 

życzenia świąteczne z okazji Świąt Bożego Narodzenia, życząc zdrowych, spokojnych i 

wesołych świąt. 

 

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2020 rok.  

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Anna Salmanowicz. 

 

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji:  
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- Komisja Budżetu – opinia pozytywna – (za – 4 radnych) 

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna – (za – 6 radnych) 

- Komisja Rolna – opinia pozytywna – (za – 5 radnych)  

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2020 rok – odczytała 

wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie,  w wyniku którego Rada 

Miejska w Dobrym Mieście w drodze głosowania, przy 14 głosach „za” podjęła uchwałę 

jednogłośnie.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany przebiegu drogi gminnej.  

  

Projekt uchwały przedstawił i omówił Sekretarz Gminy Zenon Połocki. 

 

Ponieważ powyższy projekt uchwały był przedmiotem posiedzeń Komisji Rady, które 

analizowały ww. temat, w związku z tym Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych 

Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna – (za – 4 radnych) 

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna – (za – 6 radnych) 

- Komisja Rolna – opinia pozytywna – (za – 4 radnych) 

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

   

Projekt uchwały w sprawie zmiany przebiegu drogi gminnej – odczytała 

wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

w drodze głosowania, przy 14 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w Dziennym Domu „Senior+” w Dobrym Mieście.  

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Kierownik Referatu Oświaty, Kultury, Sportu i 

Spraw Społecznych Aneta Pawtel. 

 

Opinie Komisji - pozytywne 

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

   

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w Dziennym Domu „Senior+” w Dobrym Mieście – odczytała 

wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 
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Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

w drodze głosowania, przy 14 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą 

Kiwity w zakresie objęcia mieszkańców Gminy Dobre Miasto opieką i usługami 

świadczonymi przez Rodzinny Dom Opieki Halina Kuryłowicz w Kobieli.  

 

Wprowadzenia do tematu dokonała Kierownik Referatu Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych Aneta Pawtel. 

 

Opinie Komisji - pozytywne 

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

   

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Kiwity 

w zakresie objęcia mieszkańców Gminy Dobre Miasto opieką i usługami świadczonymi 

przez Rodzinny Dom Opieki Halina Kuryłowicz w Kobieli – odczytała 

wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

w drodze głosowania, przy 14 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą 

Stawiguda w zakresie objęcia mieszkańców Gminy Dobre Miasto opieką i usługami 

świadczonymi przez Rodzinny Dom Opieki Wojciech Ejsmond w Miodówku.  

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Kierownik Referatu Oświaty, Kultury, Sportu                    

i Spraw Społecznych Aneta Pawtel. 

 

Opinie Komisji - pozytywne 

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

   

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą 

Stawiguda w zakresie objęcia mieszkańców Gminy Dobre Miasto opieką i usługami 

świadczonymi przez Rodzinny Dom Opieki Wojciech Ejsmond w Miodówku – odczytała 

wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

w drodze głosowania, przy 14 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 
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Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą 

Ostróda w zakresie objęcia mieszkańców Gminy Dobre Miasto opieką i usługami 

świadczonymi przez Rodzinny Dom Pomocy „Archanioła Gabriela” Fundacji Polskich 

Kawalerów Maltańskich w Warszawie POMOC MALTAŃSKA oddział w Szyldaku. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła, dokonując uzasadnienie Kierownik Referatu 

Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Aneta Pawtel. 

 

Opinie Komisji - pozytywne 

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

   

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Ostróda 

w zakresie objęcia mieszkańców Gminy Dobre Miasto opieką i usługami świadczonymi 

przez Rodzinny Dom Pomocy „Archanioła Gabriela” Fundacji Polskich Kawalerów 

Maltańskich w Warszawie POMOC MALTAŃSKA oddział w Szyldaku – odczytała 

wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

w drodze głosowania, przy 14 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia zasad 

otrzymywania, wypłacania oraz wysokości diet i zwrotu kosztów podróży służbowej 

radnym Rady Miejskiej w Dobrym Mieście.  

 

Wprowadzenia do tematu dokonał Przewodniczący Rady Ryszard Łańko informując, że 

Rada Ministrów określa w drodze rozporządzenia, maksymalną wysokość diet przysługujących 

radnemu, która nie może przekroczyć w ciągu miesiąca łącznie półtorakrotności kwoty bazowej 

określonej w ustawie budżetowej, tj. kwoty 2.013,10 zł. 

Przewodniczący Rady od stycznia 2020 r. otrzymuje dietę w wysokości 74% minimalnego 

wynagrodzenia za pracę, tj. kwotę 1.924,00 zł. Z uwagi na wzrost minimalnego wynagrodzenia 

za pracę od stycznia 2021 r., które wyniesie 2.800,00 zł należy zmienić wysokość procentową 

diety dla Przewodniczącego Rady, gdyż przewyższy maksymalną wysokość diet 

przysługujących radnemu w ciągu miesiąca (2.800,00 zł x 74% = 2.072,00 zł). W związku                           

z powyższym Przewodniczący Rady zaproponował dietę w wysokości 70% minimalnego 

wynagrodzenia za pracę i będzie otrzymywał dietę w wysokości 1.960,00 zł.  

 

Opinie Komisji - pozytywne 

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

   

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia zasad otrzymywania, 

wypłacania oraz wysokości diet i zwrotu kosztów podróży służbowej radnym Rady 

Miejskiej w Dobrym Mieście – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

w drodze głosowania, przy 14 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 
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Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej                           

w Dobrym Mieście na rok 2021.  

 

Projekt uchwały przestawił Przewodniczący Rady Ryszard Łańko. 

 

Opinie Komisji - pozytywne 

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

   

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej                           

w Dobrym Mieście na rok 2021 – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna 

Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

w drodze głosowania, przy 14 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad.12a. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Dobre Miasto 

na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy 

zabytkowym kościele p.w. św. Mikołaja w Dobrym Mieście. 

 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy Zenon Połocki. 

 

Opinie Komisji - pozytywne 

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

   

Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Dobre Miasto na 

dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy 

zabytkowym kościele p.w. św. Mikołaja w Dobrym Mieście – odczytała 

wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

w drodze głosowania, przy 13 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(z obrad Rady wyszedł radny Kamil Tracewicz). 

 

Ad.13. Wolne wnioski. 

 

Radna Małgorzata Konczalska zabierając głos poruszyła następujące tematy: 

- pożaru budynku mieszkalnego w Międzylesiu, 

- remont dróg wiejskich, 

- dojazd do posesji nr 65 w Podleśnej. 

 

Przewodniczący Rady zabierając głos poinformował że w Sołectwie Mawry też był pożar. 

 

Radny Edmund Wawirowicz poruszył sprawę dotyczącą porządków w okresie między 

świętami. 
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Radna Elżbieta Bilińska-Wołodźko poprosiła o sprawdzenie tematu, czy w okresie 

pandemii radny przebywający na zwolnieniu lekarskim np. z powodu wirusa covid może 

otrzymać bez potrąceń całą dietę, pomimo,  że nie brał udziału w posiedzeniach Rady?  

 

Przewodniczący Rady  złożył dla wszystkich mieszkańców Gminy Dobre Miasto w imieniu 

swoim jak i całej Rady życzenia świąteczne z okazji Świąt Bożego Narodzenia, życząc 

zdrowych, spokojnych i wesołych świąt, spędzonych w gronie rodzinnym. 

 

Ad.14. Zamknięcie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XXXVII-ą sesję 

Rady Miejskiej w Dobrym Mieście, dziękując wszystkim za uczestnictwo w dzisiejszych 

obradach. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokółowała:  

Ewa Łapiejko       

Przewodniczący 

Rady Miejskiej  

           /-/  

Ryszard Łańko 

 

 

 

 


